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L’Ajuntament 
subvenciona 
la compra 
de llibres de text
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L’ajuntament...

Els tècnics del Consell de Mallorca 
redactaran el projecte de la nova Escoleta
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Local, Bernadí Coll han signat amb el Batle Joan Ramis, el conveni de suport tècnic 
per redactar el projecte de la nova escoleta de 0 a 3 anys, que es construirà en el solar 
de la Farinera de Can Suau.
Seran els serveis tècnics del Consell de Mallorca els encarregats d’elaborar el projecte 
de la nova escoleta, i així, l’Ajuntament estalvia més de 20.000 € en aquest concepte. 
Està previst que dins el primer semestre de l’any 2015, el projecte estigui acabat i 
entregat a l’Ajuntament.  

Nou parc infantil a la 
plaça de Son Ramis
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de 6.000 € aportats amb recursos propis, han fet possible que es pugui dur 
a terme aquest nou parc 
que s’unirà a la xarxa de 
parcs ja existents a Llubí, 
que són el de la Plaça de 
la Carretera, Poliesportiu 
i el parc del carrer Metge 
Miquel Sbert. Amb aquesta 
nova instal·lació, els més 
petits de la zona de Son 
Ramis, ja podran jugar 
amb les noves atraccions.
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de llibres de text i material escolar a les famílies del 
nostre municipi, que cursen l’ensenyament obligatori 
d’educació Primari i Infantil. Un total de 5.000 € s’han 
concedit per aquest concepte i, que en aquests moments 

llubiners que tinguin deutes amb el Col·legi Públic Duran 
Estrany, amb aquesta ajuda es compensarà el deute.
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Carretera. Catorze mil euros aportats pel consistori, han fet possible 
que aquest parc s’hagi pogut millorar, remodelar i ampliar. 
Amb aquesta actuació tots els bars de la plaça de la Carretera disposaran 
d’un espai per poder posar les seves taules i cadires damunt la plaça.

El parc infantil de la 
plaça de la Carretera, 
remodelat
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la remodelació i embelliment 

del  Passeig del Born i de Sa Riba

A través de la signatura d’un conveni amb el Soib, dos 
treballadors llubiners han duit a terme la remodelació i 
embelliment del Passeig del Born. Les obres han consistit 

rehabilitar les fonts i abeuradors, remodelar el ferm que es 
trobava en mal estat i pintar la barana i les faroles. 
Amb aquesta inversió s’ha produït un canvi d’aspecte a la 
zona de Son Ramis que ha millorat l’entorn, després de molts 
d’anys sense millores.

Nou enllumenat 
a l’entrada del poble per 
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ha sofert una ampliació i millora de l’enllumenat públic, com també 

forma, tots els llubiners podran gaudir d’una zona il·luminada per anar 
a caminar i es dóna una nova imatge a l’entrada del poble.

El Passeig del Born 

canvia d’aspecte

Benvolguts llubiners i llubineres,
 
Acabem l’any 2014 i és un bon 
moment per fer balanç del que ha 
succeït durant aquests mesos.
El 2014 ha estat un any de 
millores pel nostre poble. A més 
de les inversions previstes per 
l’Ajuntament a càrrec de les 
arques municipals, hi hem de 
sumar les aportacions del Consell 
de Mallorca. Això ha permès 
incrementar les actuacions de 
reforma i manteniment. Per tant, 
cal destacar:

A través d’un conveni signat amb el SOIB, l’Ajuntament ha 
donat feina temporal a quatre llubiners que estaven a l’atur. Un 
exemple n’és la rehabilitació del Passeig del Born i de La Riba i 
de les voreres a diferents carrers del poble.
L’ampliació, remodelació i redistribució del parc infantil de la 
Plaça de la Carretera, que permetrà als bars ubicar les seves 
taules i cadires damunt la plaça, incrementar la seguretat i 
facilitar la circulació de cotxes pels carrers dels voltants.
La creació d’un nou parc infantil a la plaça de Son Ramis, que 
s’unirà  a la xarxa de parcs ja existents i permetrà als més petits 
de la zona jugar amb les noves atraccions.
La pavimentació d’un tram del carrer Creu, Sant Feliu, Arraval 
i de l’Avinguda de Son Marget, a més de l’asfaltat del carrer 
Doctor Fleming i la rehabilitació de les seves voreres.
La continuació de l’enllumenat públic a la Carretera per la 
entrada d’Inca i el passeig fins al cementiri municipal.
La revisió de l’enllumenat públic amb l’ increment de nous punts 
de llum, és una de les prioritats per l’actual equip de govern, 
que en breus dies es millorarà, a més de la renovació de 
l’enllumenat a l’avinguda de Son Marget i al carrer Metge Sbert.
En el poliesportiu municipal s’han individualitzat les dutxes del 
vestuari i es té previst realitzar una important millora a la sala 
de màquines.
També s’han realitzat feines de manteniment en el cementiri: 
s’han  pintant les parets interiors de tot el recinte, les del tanatori 
i l’aparcament s’ha asfaltat.
En el passat full informatiu us vaig informar que el Govern 
Balear ens havia cedit Sa Farinera. A dia d’avui ,ja hem donat 
una passa més amb la signatura del conveni amb el Consell 
de Mallorca, per la redacció del projecte de la nova escoleta 
municipal.
S’han mantingut les ajudes a les entitats esportives i a esportistes 
individuals, a entitats culturals, ajudes per la compra de llibres 
de text per el curs 2014-2015, ajudes de mobilitat destinades 
a col·laborar amb les despeses derivades del transport per 

estudiants que cursen estudis universitaris, batxillerat i C.F, així 
com ajudes a les famílies necessitades.
S’ha retornat un préstec de 114.924’97 euros que es va 
concertar per pagaments a proveïdors al començament de 
legislatura, el que ha permès rebaixar alguns imposts i taxes 
municipals. 
Fet el repàs als projectes i millores executades, ara vull ressaltar 
la part humana del nostre poble i DONAR LES GRÀCIES a totes 
les persones que formen part de les associacions esportives, 
culturals i socials, ja que amb les activitats que organitzen fan 
que Llubí sigui un poble molt dinàmic.
Vull recordar d’una forma molt especial a na Jerònia Picornell, 
la qual fou una d’aquestes persones que com a presidenta de 
l’escola de ball de bot “Taparers en Festa” sempre va col·laborar 
amb l’Ajuntament.
Des de l’àrea de Serveis Socials s’ha cedit un espai per 
magatzem de Càritas Llubí i s’ha obert la botiga Solidària de 
Càritas.
A més, les recollides d’aliments i roba han estat un èxit, encara 
que haurem de modificar el model de la recollida de roba degut 
als furts de bosses. 
Coincidint amb el dia mundial del Càncer de mama, es va dur 
a terme una caminada per la dona, la qual fou tot un èxit de 
participació.  És recaptaren 796 euros, per a la junta local de 
l’AECC de Llubí.
Políticament, esperava un altre tarannà per part dels grups 
de l’oposició. Un exemple ha estat la seva postura davant 
la proposta dels Pressuposts Municipals de l’any que ve. La 
resposta: “no hem tingut temps per estudiar-los”.  
A les reunions dutes a terme amb ells per explicar i analitzar els 
pressuposts, els grups de l’oposició no aportaren cap proposta, 
idea, suggeriment, etc... tal com ho feien els altres anys.
Els pressuposts de l’equip de govern que l’oposició es nega a 
aprovar, contemplen una sèrie de inversions sol·licitades per 
les diferents entitats del poble, per així millorar els serveis dels 
ciutadans.
Esperem que aquesta postura es solucioni pel bé del nostre 
poble, que estic ben segur que és el que tots desitgem.
Com us deia en el programa de Nadal, desig que aquestes 
festes omplin les vostres cases de joia, d’il·lusió i calidesa en 
companyia dels vostres éssers estimats, i un any nou ple de 
ventura i prosperitat.
Molts d’anys i venturós any nou.

Joan Ramis Perelló, batle de Llubí
Nadal 2014
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L’ajuntament... L’ajuntament...

Pujada a Lluc a peu 
de la Part Forana 
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valents que partiren de Llubí, des de la plaça de la Carretera.
Un total de 95 persones pujaren a Lluc a peu, 20 partiren de Llubí a 
les 2 h de la matinada, 18 d’Inca a les 4 h i 57 de Caimari a les 5 h. 
Per arribar a Lluc entre les 7 i les 7.30 h. del matí.
Tretze persones més pujaren amb autocar, que va aportar 

La majoria portava la camiseta de la Pujada d’aquest any, gentilesa 
de Conservas Rosselló.
Va ser una gran nit, cel clar i una lluna ben plena que il·luminava el 
camí.
Gràcies a ne’n Toni Figuerola per organitzar un any més la pujada 
des de Llubí.
Segurament la majoria ja té la vista posada en el segon diumenge 
de setembre del 2015, que serà quan podran repetir l’experiència.

Embelliment i millores 
a diferents carrers del poble
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carrers del municipi per tal de millorar l’asfaltat, adaptar els 
“badens” a la reglamentació existent i senyalització viària.
Totes aquestes inversions han estat possible gràcies al 
Departament de Cooperació Local del Consell de Mallorca, que 
ha subvencionat el 100% totes aquestes inversions, dins el Pla 
d’Obres i Serveis  per a actuacions de competència municipal. 
Les millores han estat realitzades als següents carrers: 
- Carrer Doctor Fleming: s’han realitzat obres de renovació de 
les voreres, nou asfaltat i senyalització viària. El cost d’aquesta 
millora ha estat de  91.387,89 €.
- Carrer de La Creu: s’han adaptat els dos “badens”, s’ha asfaltat 
de nou i s’ha senyalitzat . El cost d’aquesta millora ha estat de 
34.013,39 €.
- Carrer Arraval: s’ha asfaltat 
l’únic tram de carrer públic 
que no hi estava. Un total de 
4.772,13 € s’hi ha destinat.
- Carrer de Sant Feliu: s’ha 
asfaltat el tram de carrer que 
faltava (entre el teatre i la plaça 
del molí de son Rafal) amb una 
inversió de 30.858,58 €.
- Avinguda de Son Marget: 
hem millorat l’asfaltat i s’ha 
adaptat el “baden”. En aquesta 
zona també es substituiran les 
faroles de l’enllumenat públic, 
com també les del carrer Metge 
Miquel Sbert, amb un cost total 
de 38.942,93 €.

Millores de condicionament 
al cementiri municipal
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Tots Sants, l’Ajuntament va 
asfaltar els dos aparcaments 
del cementiri que faltaven, 
com també el passeig, es va 
pintar el tanatori i totes les 
parets de tancament interior 
del recinte. Amb aquestes 
millores, l’aspecte del cementiri 
i el seu entorn ha estat millorat i 
sobretot conservat.
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poliesportiu. Les millores han consistit amb la individualització de 
les dutxes de tots els vestuaris, per així poder estalviar amb aigua 
i energia. Un total de 8.000 € s’han destinat en aquest projecte 
que a executat l’empresa Llubinera DECAL.

Millores en els vestuaris 

del poliesportiu 
municipal

Taller d’autoestima
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d’autoestima per a dones, conduït per Rosa Mascaró (Educadora 
Social i Emocional), amb el títol “Una passa a favor teu”. Aquest 
seminari es va realitzar en tres sessions de dues hores. Després 
de la realització del primer seminari, en el mes de maig, hi va 
haver una gran demanda per tornar a repetir aquest taller. 
Gràcies a l’IMAS i a la regidoria de Serveis Socials de Llubí, va 
ser possible la realització del segon seminari, el qual també va ser 
tot un èxit. El dia de la cloenda, el batle Joan Ramis i la regidora 
Marga Gelabert, van fer una visita a les participants i es va fer una 
xerrada conjuntament sobre el que havia estat el taller.   
Des de l’àrea de Serveis Socials recolzem aquest tipus d’activitats 
i animem a la gent a participar-hi en pròximes edicions.
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la Gent Gran, consistent en un homenatge als veïns de Llubí majors de 
85 anys. Es varen convidar a 84 majors, dels quals en van participar 47.
L’acte principal d’aquest homenatge a la gent gran, va ser una missa 
molt emotiva, predicada per el nostre rector Guillem Feliu, on també hi 
va participar el grup de ball Taparers en Festa amb el ball de l’Oferta.
En el transcurs de la missa, es va fer entrega d’un obsequi als homenatjats 
per part de batle Joan Ramis i la Regidora de Serveis Socials Marga 
Gelabert. També es va recordar als majors que l’any passat van poder 
assistir a l’homenatge i enguany ja ens han deixat. Es va fer una especial 
menció a l’home més major, Miquel Perelló Perelló de 97 anys (de can 
Saco); la dona més major, Esperança Llabrés Perelló de 96 anys (de son 
Bernat); i al matrimoni més major, Joan Coll Ramis (de ca esaquellador) 
i Antònia Martorell Cànaves (Pollencina) que duen 64 anys de casats.
Acte seguit a la missa, hi va haver un refrigeri per a tots els assistents.
Als homenatjats que no pogueren assistir a l’acte per diferents motius, 
les fou entregat l’obsequi a casa seva per part del Batle, la Regidora de 
Serveis Socials i el Regidor de Cultura.

Festa de la 
Gent Gran
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mama, com a recordatori del compromís de tota la societat en 
la lluita contra el càncer de mama. 
Enguany a Llubí la regidoria de Serveis Socials i la Secció 
Excursionista Gell, amb la col·laboració de Protecció Civil 
Llubí i la junta local de l’AECC, van organitzar una caminada 
solidària pels camins del municipi com a acte simbòlic de la 
jornada.
En acabar la ruta, es va dur a terme una torrada a l’ermita del 
Sant Crist. Gràcies a l’aportació dels més de 200 assistents, 
la col·laboració de l’Ajuntament de Llubí i d’altres empreses 
locals, va ser possible una recaudació de 796 € per l’AECC.  
Des de l’àrea de Serveis Socials d’aquest Ajuntament, volem 
donar les gràcies a tots els qui vareu fer possible la diada i 
esperem poder repetir la grata experiència.

Caminada 

per la dona

L’Ajuntament 
dona feina 
temporal 
a 4 llubiners 
aturats
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realitzar projectes de millora i embelliment del municipi, com també per realitzar 
treballs de suport a la brigada municipal.
L’Ajuntament ha posat en marxa aquest projecte, perquè creu que aquesta és una 
via perquè el desocupat mantingui el seu contacte amb el mercat laboral. Cal afegir, 
que els treballs de col·laboració social no constitueixen cap relació laboral amb 
l’administració on es presten els serveis, però si que contribueixen a l’adquisició 

treball.
Per a poder accedir a aquest programa, les persones admeses havien d’estar a l’atur, 

municipi de Llubí i havien de ser perceptors de prestacions o subsidis per desocupació.
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I TORNA A VENIR ES FRED 

Per Nadal són dies de fer poble, d’estar amb la 
família, d’estar amb els amics, però també cal fer 
una mirada enrere i passar comptes del que ha 
succeït durant l’any.
Ha tornat a esser un any dur i mal de passar, on 
són moltes les famílies tenen mal arribar a final 
de mes, tot i que el govern vol fer veure que els 
problemes de cada dia, de la majoria de famílies, 
ja s’estan resolent. Un insult a la coa de gent que 
espera un plat de menjar a les portes de Càritas.
Però els insults no cessen per part dels governants, 
la seva corrupció és constant i el pitjor de tot és 
que la gent ja no s’enfada, hem arribat a un punt en 
que ens pareix, fins i tot, normal. La poca decència 
d’alguns polítics arriba a punts, verdaderament, 
inhumans, insensibles amb la societat en que viuen. 
Socialment, hem vist com la coa d’espera als 
hospitals disminueix, no gràcies a les inversions 
en sanitat, no, gràcies a que deixen morir 
dependents sense ajuda, malats crònics sense 
tractament. D’aquests darrers 4 anys el que si 
que ens queda és el cadàver d’una sanitat tant 
lluitada pels nostres pares. Al mateix temps, 
assistim a l’espectacle de polítics i banquers 
amb les butxaques plenes gràcies a la 
utilització fraudulenta de les arques de l’Estat.
Ara bé, es nota que arriben eleccions; tot son 
carrers asfaltats, ajudes als més necessitats, 
baixades d’imposts, ara, s’ho poden permetre. 
Ara que s’acaba la legislatura venen temps bons, 
diuen, s’acaba la crisi. Ara qui ho passi malament 
és de vici, diu el senyor Rajoy. 
I pel que fa a l’atur, baixa cada dia, cada mes 
segons ells. No recorden de tots els joves que 
intenten un futur millor en un altre país, no 
recorden la inversió que s’ha fet en ells durant 
molts anys i que ara aprofita un altre país, no 
tenen en compte que la fuga de cervells és 
perjudicial per al futur d’una societat. I pels que 
ens quedem aquí, que ens queda? Un contracte 
curt, mal pagat, insegur, en el millor dels casos. 
L’altre opció que et queda és seguir cercant 
mentre vius amb els pares i depens d’ells.
I de Llubí, del nostre poble també en podem xerrar 
ja que l’oposició pareix no adonar-se que governa 
en minoria, que necessita el consens de tots 
per prendre decisions. En quatre anys han estat 
incapaços d’entendre que representem una part 
important dels llubiners, estan governant amb el 
mateix estil que amb una majoria absoluta. Sembla 
que encara no han assumit que les passades 
eleccions perderen aquesta majoria, sembla que 
no han entès com governar, com consensuar, 
com explicar, com informar. Potser siguem massa 
benvolents i si que ho han entès però no ho volen fer. 
A Llubí ens hem gastat més de dos-cents mil euros 
asfaltant tres carrers, quan fa anys que clama 
al cel l’arreglo de les pluvials des carrer de Sa 
Carretera que, al cap i a la fi, afecta a tot el poble. 
A Llubí, abans de a l’oposició, el projecte i 
pressupost d’estàtues en homenatges a les 
persones recollidores de taperes per a les rondes 
arriba a la premsa. La demagògia és infinita quan 
se pretén fer veure que és l’oposició que no vol 
condecorar a aquestes persones. El que s’ha 
d’explicar és que la decoració de les rondes hauria 
d’anar a càrrec del Consell Insular com s’ha fet als 
pobles del voltant.
A Llubí, sembla que l’oposició no té dret a estudiar 
els pressuposts, a valorar-los, a discutir-los i a 
consensuar-los. Per no xerrar de l’1% cultural, que 
ni se sap res ni se l’espera.
Esperem que els cinc mesos que falten per les 
eleccions passin aviat i que Llubí pugui tenir el 
govern que es mereix.
No volem acabar sense donar els molts d’anys 
i un millor 2015 a totes les llubineres i llubiners, 
nouvinguts i llubiners que viuen a altres indrets.

AGRUPACIÓ SOCIALISTA DE LLUBÍ
PSIB-PSOE

UNA OPORTUNITAT PERDUDA, 
PERÒ LA IL·LUSIÓ D’UN CANVI

Un any més l’Ajuntament ens diu d’escriure 
unes paraules en aquest full informatiu. En 
realitat, però, a cinc mesos de les properes 
eleccions just podem lamentar el desinterès 
progressiu que ha tengut l’equip de govern per 
gestionar Llubí d’una altra manera, des de la 
participació, el treball conjunt i el consens. 
Lluny de partidismes —així ho vàrem 
prometre— hem optat aquests anys per 
una oposició responsable i per mantenir 
l’estabilitat. Responsabilitat que s’ha expressat 
en corregir moltes actuacions de l’equip de 
govern (reglaments, ordenances), presentar 
nombroses propostes (més de 70 mocions, 
gairebé totes aprovades per Ple), i esmenar 
decrets i pressuposts. Un exercici de 
responsabilitat que també han fet tots els grups 
de l’oposició. 
Tot plegat podia ser una bona oportunitat, una 
oportunitat de gestió compartida i consensuada, 
a l’altura de les difícils circumstàncies al carrer 
i en el si de les famílies (crisi, atur, retallades). 
Però aquesta voluntat de col·laboració s’ha 
estampat contra el mur de la prepotència. Els 
posicionaments de Batlia han estat cada cop 
més tancats i excloents. Ara fa unes setmanes, 
l’oposició ha criticat l’actitud antidemocràtica 
de Batlia per dur a Ple el pressupost 2015 
en contra del dictamen del Ple i sense donar 
temps a l’oposició per revisar-lo. La inexplicable 
negativa a un ajornament ha provocat finalment 
la no aprovació del pressupost. 
Darrerament se superen les més elementals 
normes democràtiques. Mentre el batle mostra 
a la premsa local “les seves” escultures per a 
la variant, el mateix dia “oculta” les maquetes al 
Ple de l’Ajuntament i a l’oposició. En comptes 
d’aquesta poca transparència, per què el 
batle no reclama al Consell solucions a les 
deficiències de la variant, habilitar les rotondes, 
fer l’enjardinament, millorar pluvials i aconseguir 
l’1% cultural que pertoca a Llubí? Primer cal 
exigir al Consell les seves obligacions i després 
ja parlarem d’escultures (però decidides entre 
tots) i que les pagui el Consell com a la majoria 
dels pobles.
Serà possible que després de quatre anys 
d’immobilisme l’única cosa que preocupi a 
l’Ajuntament sigui l’obsessió per unes escultures 
que, a més, ens costaran gairebé 30.000 
€? Què passa amb les Normes Subsidiàries 
suspeses, l’escoleta, les pluvials, l’escola, el 
deteriorament de les instal·lacions municipals, 
el catàleg de patrimoni, el punt verd, el pla 
de turisme, el pla de conservació de carrers i 
camins, el suport a les entitats, el petit comerç 
o el reglament de participació? Per què no 
es compleixen les nombroses mocions de 
l’oposició aprovades per Ple? Per què no hi ha 
iniciatives de futur per al nostre poble?
Ara ja és tard per lamentacions. Manquen 5 
mesos per unes noves eleccions i si abans es 
requeria una altra manera de governar ara serà 
essencial demostrar-ho. Veim amb il·lusió el 
canvi que es produirà per tot arreu. Les polítiques 
s’hauran de plantejar d’una altra manera, des 
de la participació i la complicitat. Decauran 
les polítiques estantisses i autoritàries, i les 
arbitrarietats i els capritxos d’uns pocs, avesats 
a no consultar mai res, sembla que tenen data 
de caducitat. Ara és el moment de pensar 
en el futur, deixar enrere models buits de 
contingut i treballar conjuntament en projectes 
participatius i de mirada llarga. 
És des d’aquesta il·lusió i esperança que 
enguany us volem donar els molts d’anys, 
desitjar-vos uns meravellosos dies de Nadal i 
que ben aviat anem per un camí traçat entre 
tots, ferm i decidit, cap a la millora del nostre 
poble i el benestar de la nostra societat.  Molts 
d’anys i bones festes. 

El PSM-Entesa Nacionalista de Llubí        

PUNT FINAL

Hem posat aquest títol perquè creim i desitjam 
que així sigui,volem que sigui un PUNT FINAL a 
n’aquesta manera de governar, sense consens 
i sense pensar amb la majoria. Durant aquesta 
legislatura hem fet propostes, preguntes i precs, 
molts dels quals ens heu fet arribar, pero moltes 
vegades no ens han volgut escoltar.
Han estat uns anys que ha governat el Partit 
Popular, fent una política rància de clenxa i 
gomina, des de Madrid fins a les Illes Balears, 
sense tenir en compte els interessos dels 
ciutadans que vivim a les Illes Balears.
L’afinitat dels governs i de la majoria absoluta 
del Govern de l’estat i d’aquí pareixia que 
ens havia de donar beneficis, avantatges i 
reivindicacions històriques: règim fiscal propi 
que contemplàs la insularitat, una tarifa digna 
pel transport aeri i marítim entre les illes i la 
península com tenen a les Illes Canaries, el 
pressupost de l’estat és de 124€ per habitant i 
tornam a ser els darrers, quan a l’hora d’aportar 
som dels primers. Han fet una política molt 
deplorable en temes com sanitat, educació i 
serveis socials, temes molts sensibles per a 
tothom.
PUNT FINAL a la política del PP de Llubí, un 
equip de govern en minoria, que no ha volgut 
consensuar propostes ni idees bones per Llubí, 
han tirar el seu cap endavant, no han escoltat 
el PI ni la resta de grups. La democràcia 
és governar per a tothom, la majoria 6 són 
més que 5, no s’habilita l’entès. L’equip de 
govern no ha duit a terme les propostes que 6 
membres de l’ajuntament han fet s’han passat 
pel forro acords de plenari, i han seguit com si 
no passàs res.
Tampoc han volgut pronunciar-se en temes 
importants com són l’educació, la llengua i la llei 
de símbols, això demostra que el PP de Llubí 
és còmplice de la política d’en Bauzá, crear 
conflictes on no n’hi ha. No es pot estendre una 
mà a un partit que no és capaç de defensar la 
nostra llengua, cultura i tradicions, sabem qui 
som, on vivim i on volem anar.
Per acabar volem donar les gràcies a totes les 
associacions culturals i esportives per mantenir 
viu el caliu de la nostra cultura. Creiem que 
amb els darrers esdeveniments, l’AMIPA, els 
mestres, els pares i mares, les camisetes 
verdes, han tengut un protagonisme cabdal per 
una victòria sense precedents dins l’educació. 
S’ha donat una lliçó que no es pot governar 
anant en contra del poble.

Les persones que forman part de l’agrupació 
de PI de Llubí volem desitjar-vos unes Bones 
Festes de Nadal i un Bon Any Nou.

  PI LLUBÍ (PROPOSTA PER LES ILLES)

Com cada any, l’Ajuntament ha aprovat la concessió 
d’ajuts a les entitats culturals del nostre municipi que 
realitzen una sèrie d’activitats al llarg de tot l’any. 

El repartiment ha quedat de la següent manera:

AMIPA del Col·legi Duran Estrany 1.899,27 €
Club d’Esplai “Es Turó” 1.899,27 €
Coral Castell Llubí 1.497,07 €
Penya Madridista de Llubí 402,20 €
Penya Mallorquinista Llubí 402,20 €

Ajuts per valor 
de 6.100 € a les 
Entitats Culturals

de la targeta ciutadana
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de la Targeta Ciutadana de l’EMT, gràcies al conveni signat entre el 
batlle, Joan Ramis i l’Ajuntament de Palma. 
S’aplicaran als usuaris les mateixes tarifes que els residents de Palma. 

del nostre municipi.

Resident  0.80 0.35

Menor (de 5 a 16 anys) 0.30 0.85

Estudiant (majors de 16 anys) 0.45 0.70

Carnet Gran A 0 1.15

Carnet Gran B 0.30 0.85

Carnet Verd 0.30 0.85

Família nombrosa 0.30 0.85

 PERFIL TARIFA DIFERÈNCIA
   (a pagar per l’Ajuntament)

Recollida d’aliments 
per part de l’Abeic
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Cànnabis (ABEIC) ha organitzat una recollida 
d’aliments entre els seus socis. L’ABEIC va fer 
entrega de tots els aliments que s’han recollit, 
perquè l’Ajuntament els reparteixi entre les 
persones més necessitades del poble, a criteri 
de Serveis Socials.
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El passat 16 de novembre es celebrà la quinzena edició de la Fira de la Mel. 
Com cada any, s’han organitzat tota una sèrie d’esdeveniments relacionats amb 

l’Associació Balear d’Apicultors, on els seus socis van assistir a una conferència 
impartida per Antonio Gómez Pajuelo, on s’hi van aportar coneixements tècnics 
i solucions als problemes dels apicultors de les Illes Balears.
Enguany també ha tingut lloc el VIII Concurs de Mels de les Illes Balears. Els 
resultats de l’anàlisi de les mostres varen dictaminar els següents resultats:
Mel de Primavera 1r Miquel Vives Gili (Mallorca) 
 2n Jose Ramón Ribas (Eivissa)
Mel de Tardor 1r  Carlos Gibert (Mallorca)
 2n Hans Jurgen (Eivissa)
Mel Original 1r Miquel Vives Gili (Mallorca)
 2n Toni Anglada (Menorca)

Fira de la Mel 
  2014

Ajuts per a la Mobilitat 
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derivades del transport per a estudiants universitaris, de batxillerat i de cicles 
formatius de grau mitjà o superior. 
Enguany foren 30 els estudiants que van sol·licitar l’ajuda, havent-hi només 
un exclòs. La inversió total ha estat de 4.000 € i a cada estudiant li van 
correspondre 137 €.
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L’ajuntament...

¯° ±²³´ µ¶²²·¸³¹¶° º» ¼½²¹¾¶¿ ¹ °¶ ²»À¹º·²¹¶ º» Á»²Â»¹¿ Á·Ã¹¶°¿ º»

l’Ajuntament, han seguint fent feina per la gent necessitada de Llubí.
Durant el més de Novembre es va inaugurar la botiga solidària de Llubí, 
ubicada al carrer ample 1(teatre principal). En aquesta botiga podreu 
trobar roba de segona mà, joguines i objectes de regal, realitzats amb 
materials reciclats per els participants als tallers de reinserció social. 
L’horari de la botiga és els dilluns de les 16h a les 19h. Us animem a 
fer una visita a la botiga per col·laborar amb una bona causa solidària. 
En el mes de Desembre, es va dur a terme la quarta recollida de roba 
porta a porta. Alhora també es va fer una recollida de joguines. Va ser 
un gran èxit gràcies a la col·laboració del poble. Malauradament, hi va 

van furtar donacions que 
esperaven ser recollides 
per la brigada Municipal. 
Volem manifestar el 
rebuig total a aquest tipus 
d’actes i informar-vos de 
que es prendran mesures 
en contra. Les persones 
interessades en fer una 
donació de roba també 
ho podeu fer a la botiga 
de Càritas en horari 
d’obertura.
Durant les festes de 
nadal, es realitzarà la 

segona campanya de recollida d’aliments als comerços de Llubí. Podreu 
trobar a cada comerç un lloc destinat a aquesta campanya. Els aliments 
més necessaris són: oli, sucre, farina, tonyina, cacau soluble, gel de dutxa, 
bolquers, llet per nadons, galletes maria, cereals, paté...La regidoria de 
Serveis Socials  vol fer una crida a tots els veïnats perquè prenguin part 
a la campanya i donar les gràcies als establiments participants i a tots els 
que fan possible aquesta acció. També es vol donar les gràcies als forns 
de Llubí per la seva col·laboració amb el rebost solidari.
Tota aquesta tasca ha estat possible gràcies a la participació voluntària 
d’el grup parroquial de Càritas amb la col·laboració de l´Àrea de Serveis 
Socials de l’Ajuntament, dirigida per Marga Gelabert. Moltes gràcies a 
tots. 

Cáritas Llubí

L’Ajuntament ajuda a les 
entitats esportives
ÄÅÆÇ³È¾¶É»È¾ Ê¶ Ã·ÈÃ»º¹¾

un total de 8.930 € a les 
entitats i clubs esportius de 
Llubí per fomentar i millorar 
la pràctica de l’esport dins 
el nostre municipi. Un 
total de vuit clubs s’han 

línia d’ajudes, que de ben 
segur, ajudaran a poder 
desenvolupar els seus 
projectes prevists a inici 
de temporada. Les quantitats assignades a cada club, segons la proposta 
avalada per la Comissió Assessora d’Esports i aprovada per la Junta de 
Govern Local, és la següent:
Club Escacs Ibull 342,92 €
Escuderia TR Balear 242,01 €
C.G. Itaca 1.006,42 €
Grup d’excursionisme GELL 609.92 €
Club Petanca Vila de Llubí 555.42 €
Club Petanca TR Balear Llubí 551.89 €
CDA Llubí 5.300,83 €
Club Pàdel Llubí 320.59 €
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personal practiquen algun esport federat. Aquest any han estat tres les peticions rebudes i la Junta 
de Govern Local va acordar, concedir 333 € a cada una. D’aquesta manera, es vol potenciar la 
practica de l’esport individual.
Els subvencionats han estat: Joan Torrens Perelló, Miquel Mariano Ramis i Monserrat Mariano 
Ramis.
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Rosselló organitzat per l’escuderia TR Balear Llubí, patrocinat per 
Conserves Rosselló amb la col·laboració de l’Ajuntament de Llubí.
Hi hagué un total de 63 inscripcions dels quals 52 eren vehicles de 
competició i la resta de regularitat.
Des de l’àrea d’esports volem donar l’enhorabona l’escuderia TR 
Balear per fer que any rere any aquest rally sigui un èxit.
Els guanyadors d’aquesta edició varen ser:
1.- Llorenç Andreu / Pedro Soler
2.- Jose Martorell / Tomeu Fluxa
3.- Jose M. Alvarez / Esteban Alzina

V Rally Sprint 
Conservas Rosselló

Per segon any, l’Ajuntament     subvenciona als 

esportistes individuals

VI duatló 
Fira de La Mel 
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Fira de la Mel, la VI Duatló Fira de la Mel el dia 9 de desembre. Hi va 
haver un total de 156 inscrits més 50 equips, és a dir un total de 206 
atletes.

Mariano - Damià Ramis, Joan Guardiola - Pere Antoni Sampol, Miquel 
Comas - Tomeu Alomar i els guanyadors de la categoria mixta local Joan 
Florit i Cecilia Figuerola. 
Des de l’àrea d’esports de l’Ajuntament, volem donar l’enhorabona a la 
Penya Blaugrana per la organització de la prova.


